
حادثه آفرینی حاشیه ها در محمودآباد
مردم و کارکنان پایگاه هوایی ارتش درگیر شدند 

درگیری در اراضی پایگاه هوایی بیشه کلا 
در محمودآباد مازندران جنجال خبری  
چند روزگذشــته بــود. در این درگیری 
همراه بــا تیرانــدازی، دو نفر کشــته و 
چند نفر زخمی شــدند. در این درگیری 
افرادی که در داخل اردوگاه بودند یکباره 
به ســمت کارگرانی که در سمتی دیگر 
ایستاده بودند شلیک کردند. این  حادثه  
نشان داد که حاشــیه ها همواره حاشیه 
باقی نمی ماننــد و می توانند پررنگ تر از 
متن و سرنوشت ســازتر از آن، خود را بر 
زمان و مکان تحمیــل کنند.این حادثه 
بر اســاس آنچه تاکنون دو طرف ماجرا 
بازگو کرده اند، نــه از یک اختلاف ملکی 
دیرینه، بلکه از حاشــیه ای برخاست که 
ســایه افکندنش بر متن با نگاه به قوانین 
و مقــررات و تنها بــا اندکــی صبوری 
اجتناب پذیر بود. اختــلاف ملکی میان 
پایگاه نیروی هوایی در منطقه بیشه کلای 
محمودآباد با مالک یــا مالکان زمینی از 
زمانی که با یکدیگر همسایه شدند، وجود 
داشــت ولی تا قبل از روز حادثه تقریبا 
کمتر کسی به استثنای مسئولان پایگاه 
و ذی نفعان طرف مقابل از این ماجرا خبر 

داشتند. 
علت آن هم مشــخص بــود؛ اختلاف به 
پرونده قضایی با شکایت دو طرف تبدیل 
شده بود تا از هرگونه حاشیه سازی پرهیز 
شود.شواهد و قرائن نیز نشان می دهد که 
دو طرف پرونده از رای صادره دســتگاه 

قضایی هم رضایت داشــتنند،چون سیر 
قانونی طی شــده و حالا به مرحله اجرا 
رســیده بود. شــاید تا روز حادثه حتی 
مسئولان اســتان مازندران و شهرستان 
محمودآباد هم از جریان و جزئیات پرونده 
اطلاعی نداشتند. این وضعیت به خاطر 
سیر آرام و بدون تنش پرونده طی چندین 
ســال چندان هم جای تعجــب ندارد. 
مهم ترین دلیل برای طی مسیر بی تنش 

نیز ماهیت تقریبا خصوصی پرونده بود.
حادثه محمودآبــاد اما چنان حاشــیه 
پررنگــی بود که بــه محض رســانه ای 
شدن به یک سوژه داغ رسانه ای و فضای 
مجازی تبدیل شد و چنان متن اصلی را 

تحت الشعاع قرار داد که تقریبا کمتر کسی 
در باره آن پرس و جو یا اطلاع رسانی کرد. 
این حادثه به همه چیــز از زمین خواری 
گرفته تا مقاومــت در برابر آزادســازی 
حریم دریا  ربط داده شــد تا اصل ماجرا 
همچنان زیر غباری از شایعات و شنیده ها 
و گفته هــای مبهم مدفــون باقی بماند.

ماجرای اختلاف ملکی میان پایگاه نیروی 
هوایی در بیشــه کلا و بخش خصوصی 

بیشتر از یک دهه سابقه دارد. 
به گفته اهالی محل و آنچه که از پرونده 
موضوع روایت می شود اختلاف عمدتا بر 
سر دو قطعه زمین بوده است؛ یک قطعه 
زمین حدود ۴۰۰ متــر مربعی متعلق به 

پایگاه نیروی هوایی داخل حریم شهرک 
قصردریا کــه باید به مالکش برگشــت 
می خورد و قطعه بزرگ تــری زمین که 
گفته می شود شش هزار متر مربع است و 
در حریم پایگاه هوایی قرار داد که متعلق 
به فرد یا افرادی است.پس از شکایت دو 
طرف به دادگاه، قرار بر این شد که زمین 
پایگاه هوایی پــس از جانمایی به پایگاه 
برگردد و زمین طرف مقابل هم با جانمایی 
و هماهنگی به خودشان برگشت بخورد.
بر اســاس آنچه که اهالی شهرک منطقه 
می گویند و اظهارات دادســتان نظامی 
مازندران نیز آن را تایید می کند، جانمایی 
برای زمین داخل محوطه شــهرک که 

متعلق به پایگاه هوایی اســت حدود دو 
هفته پیــش با حضور ضابطــان قضایی 
انجام شد و روز شــنبه ۱۹ مرداد هم قرار 
بود جانمایی برای زمین در اختیار پایگاه 
هوایی و بازگرندانش به مالکان اصلی انجام 

شود که به بروز حادثه انجامید.
تسلیت  نیروی هوایی ارتش 
در خصوص حادثه »بیشه کلا«

نیروی هوایی ضمن تســلیت مجدد به 
خانواده های داغدار ایــن درگیری، این 
موضــوع را از مبــادی قانونی ذی صلاح 
پیگیری و اعلام می دارد. همان گونه که در 
دوران پرافتخار هشت سال دفاع مقدس 
با از خودگذشتگی و ایثار کارکنان ولایی 
این نیرو و پس از آن در مقاطع حســاس 
و ناگوار مانند ســوانح طبیعی ســیل در 
استان های مازندران، گلستان، لرستان، 
خوزستان و زلزله کرمانشاه با سرلوحه قرار 
دادن شــعار »ارتش فدای ملت« همواره 
یار و یاور مــردم بوده اســت، همچنان 
موجب اطمینــان قلب مــردم خونگرم 
خطه دلاورخیز مازنــدران خواهد بود، 
لیکن ضمن بررســی دقیق علل و عوامل 
حادثه، محرکان و مقصــران این حادثه 
را از طریــق مراجع قانونــی مورد پیگرد 
قرار می دهد. نانواکنــاری نماینده مردم 
فریدونکنار و بابلسر نیز در این خصوص  
گفت: خاطیان این موضوع که از عوامل 
اردوگاه بودند؛ دســتگیر شده اند. پرونده 
در دست قوه قضائیه است و انتظار است 
که با آن ها برخورد شود تا دیگر خودسرانه 
دســت به اقدام چنین عمل نابخردانه و 

تحریک آمیزی نزنند.

 دبیر شورای عالی سازمان 
نظام پزشکی کشور:

بسیاری از تصمیمات طرح تحول 
نظام سلامت به نفع مردم نبود

مریم یادگاری / گروه جامعه 
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 »در اصفهان سه هزار و 782 پزشک عمومی 
و دو هــزار و 76۹ پزشــک متخصص فعال 
هستند، البته این آمار مربوط به سال گذشته 
است و جمع کل تعداد اعضای نظام پزشکی 
استان براساس آمار سال گذشته ۱۱ هزار و 
7۹2 نفر است«. این گفته دبیر شورای عالی 
سازمان نظام پزشکی کشور است که در جمع 
خبرنــگاران عنوان کرد و افــزود: 86 هزار و 
2۰۰ پزشــک عمومی، ۴8 هزار متخصص و 
فوق تخصص، 3۱ هزار و 2۰۰ دندانپزشک، 
2۴ هزار و ۴۰۰ داروســاز و 6۰ هزار ماما در 
نظام پزشکی کشــور خدمت می کنند و این 
آمار مربوط به سال گذشــته است. محسن 
مصلحی در خصوص طرح تحول ســلامت 
متذکر شــد: طرح تحول سلامت از سال ۹3 
اســتارت زده شــد، این در حالی بود که به 
اقدامات و مطالبات کارشناسی توجهی نشد 
و این تصمیم یکی از عوامل مشــکلات شد، 
زیرا توقعاتی در سطح جامعه پزشکی ایجاد 
کرد که اجرایی نشد. وی با اشــاره به اینکه 
تا پایان سال گذشــته طرح تحول سلامت 
۱7۰ میلیارد تومان هزینه در برداشته است، 
اظهار کرد: ســاختار طرح تحول سلامت در 
ادامه مشکلاتی مانند مالیات جامعه پزشکی، 
طرح دو فوریتی پذیرش دانشجویان پزشکی، 
افزایش هزینه داروها و... را به دنبال داشت. 
مصلحی افزود: بسیاری از تصمیماتی که در 
طرح تحول نظام ســلامت گرفته شد به نفع 
مردم نبود در حالی کــه دغدغه اصلی برای 
تأمین سلامت آن ها باید از طریق همین طرح 
باشد. دبیر شورای عالی سازمان نظام پزشکی 
کشور با بیان اینکه بسیاری از مشکلاتی که 
اکنون در نظام سلامت با آن روبه رو هستیم 
به دلیل برنامه ریزی های نادرست این طرح 
اســت، گفت: حوزه بهداشــت و درمان طی 
سال های گذشته جزو حوزه های مثال زدنی 
بود کــه از جملــه برنامه های آن سیســتم 

موفقیت آمیز PHD بود. 
مصلحــی خاطرنشــان کرد: مســلماً طرح 
نظام سلامت و پزشک خانواده باید استقرار 
می یافت، اما متاســفانه هیــچ اتفاق خاصی 
رخ نداد و بعد از پنج ســال هیچ برنامه قابل 
ارائه ای در حوزه بهداشت نداریم. نظام تحول 
سلامت چیزی برعکس نظام ارجاع و اهداف 
آن بود. وی ادامه داد: اگــر برنامه ها و اهداف 
نظام ســلامت و طرح تحول طــی این پنج 
ســال گام به گام پیش می رفت مسلماً بحث 
بهداشت و سلامت به خوبی استقرار می یافت، 
اما به دلیل تداخلات بین رشته ای پزشکی و 
افزایش ظرفیت، این طرح نتوانســت در این 
حوزه چندان موفق باشد. البته این مشکلات 
از چند دهه پیش ایجاد شده و مسیر خودمان 
را طولانی تر کرده است. مصلحی خاطرنشان 
کرد: درســت اســت که هر چند وقت یکبار 
یکسری برنامه های مُسکن برای مردم ایجاد 
می کنیم، اما این برنامه هــا در درازمدت بی 

نتیجه خواهند ماند. 
دبیر شــورای عالی ســازمان نظام پزشکی 
کشــور با بیان اینکه جامعه پزشــکی هیچ 
مشکلی با نصب کارت خوان در محل کسب 
ندارد، گفت: مســلماً طرح نظام ســلامت و 
پزشک خانواده باید استقرار می یافت، اما هیچ 
اتفاق خاصی رخ نداد و بعد از پنج سال هیچ 
برنامه قابل ارائه ای در حوزه بهداشت نداریم. 
مصلحی افــزود: یکــی از چالش های اصلی 
جامعه پزشکی موضوع زیرمیزی است که به 
سطح جامعه کشیده شده است و نوع برخورد 
رسانه و هجمه آن ها در انعکاس آن مهم بود 
که این پدیده چه طور حل و رفع می شد؛ زیرا 
اعتماد بین مردم و جامعه پزشکی را کم رنگ 
می کرد. وی با اشــاره به اینکه تمام مشاغل 
نسبت به نصب سامانه مکانیزه فروش اقدام 
کنند، گفت: مقرر شد اقشار مختلف در سال 
۹2 طی فرجه زمانی نسبت به سامانه فروش و 
کلیه درآمدها و هزینه ها در جایی اقدام کنند 
و این اقدام تا سال ۹۴ اجرایی شد. مصلحی با 
بیان اینکه ما جزو مشاغلی هستیم که از یک 
سازمان خاص مجوز دریافت می کنیم، افزود: 
همین امر منجر به ایجاد 3۰ گروه شد و البته 
اتفاقاتی موجب ایجاد طرحی در کمیسیون 
تلفیق برای جامعه پزشــکی و دامپزشــکی 
 شــد که باید صنــدوق فروشــگاهی نصب 

کنند. 
دبیر شورای عالی سازمان نظام پزشکی کشور 
گفت: برای نمونه مقرر شد در نظام پزشکی و 
جامعه پزشکی با نصب کارت خوان ها در محل 
کسب، درآمد خود را اطلاع دهند که این امر 
برای ما کــه وظایف مان در قانون پزشــکی 
مشخص است بهتر نمود پیدا می کند. وی با 
تاکید بر اینکه جامعه پزشکی هیچ مشکلی با 
نصب کارت خوان در محل کسب ندارد زیرا 
وظایف در نظام پزشــکی تعریف شده است، 
انتقاد کرد که چرا فقط برای جامعه پزشکی 
در مجلس شورای اسلامی یک قانون مصوب 
می کنیم تا با کســی کــه کارت خوان نصب 

نکرده برخورد شود.
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جـامـعـه
Society7 رئیس پلیس فتای استان قم: 

شرکت هرمی یا طرح پونزی 
سرمایه گذاری فریبکارانه است

رئیس پلیس فتای استان قم گفت: شرکت های 
هرمی و پونزی کــه در کانال هــای تلگرامی و 
شبکه های اجتماعی تبلیغ می شوند با استفاده 
از عدم آگاهی شــهروندان نه  تنها سود واقعی 
به اعضا پرداخــت نمی کنند، بلکــه مدیران و 
سرشــاخه های آن ها پــس از مدتــی فعالیت 
ناپدید شده و جوابگوی سرمایه گذاران نیستند. 
ســرهنگ »علی موالی«  اظهار داشــت: نفوذ 
گســترده اینترنت در جامعه علاوه بر تأثیرات 
مثبت آن بر زندگی مردم، زمینه را برای ارتکاب 

جرم مجرمان نیز فراهم کرده است.
رئیس پلیس فتای فرماندهی انتظامی اســتان 
قم گفت: امروز ما در ســطح کشور با روند رو به 
رشــد جرایم ازجملــه کلاه برداری های مالی و 
برداشــت های غیرمجاز از حســاب های بانکی 
شهروندان به بهانه سرمایه گذاری و دریافت سود 
بالا از طریق شرکت های هرمی و پونزی روبه رو 
هســتیم که به  صورت قارچ گونه در کانال های 
تلگرامی و شبکه های اجتماعی تبلیغ می شوند.
سرهنگ موالی افزود: مجرمان با استفاده از عدم 
آگاهی شهروندان نه  تنها ســود واقعی به اعضا 
پرداخت نمی کنند بلکه مدیران و سرشاخه های 
آن ها پــس از مدتــی فعالیت ناپدید شــده و 

جوابگوی سرمایه گذاران نیستند.

دبیر کارگروه مالی سندیکای بیمه گران:

 اثر حذف صفرها بر 
صنعت بیمه چیست؟

ایسنا: دبیر کارگروه مالی سندیکای بیمه گران 
ایران با اشاره به تاثیرات حذف چهار صفر از پول 
ملی بر صنعت بیمه، این تاثیرات را بیشــتر در 
حوزه های سرمایه گذاری ملموس ارزیابی کرد.
عبدالمجید رافع حق نژاد بــا بیان اینکه حذف 
چهار صفر از پول ملی باعث تســهیل مبادلات 
مالی خواهد شد، اضافه کرد: انجام این عملیات 
ممکن است در حوزه سهام مشکلاتی را به وجود 
بیاورد؛ برای مثال ارزش یک سهم ممکن است 
7۰۰ تومان باشد و زمانی که مبنا ۱۰۰۰ تومان 
شود ممکن است مشکلاتی برای حسابرسی آن 

به وجود بیاید که البته قابل حل است.

مدیرکل عتبات سازمان حج و زیارت 
خبر داد:

 آغاز ثبت نام پیاده روی اربعین
 از اول شهریورماه

باشــگاه خبرنگاران جوان: حجت الاسلام 
و المســلمین صحبت الــه رحمانــی مدیرکل 
عتبات ســازمان حج و زیارت اظهــار کرد: بر 
اساس دســتورالعملی که صادر شــده است از 
اول شهریورماه ســال جاری هزینه سفر هوایی 
به عتبات افزایش پیدا می کند.مدیرکل عتبات 
ســازمان حج و زیارت با بیان اینکه هزینه سفر 
هوایی از اســتان تهران سه میلیون و ۹7۰ هزار 
تومان خواهد بود، افزود: هزینه ســفر زمینی به 
عتبات عالیات  مانند قبل است و هیچ تغییری 

نخواهد کرد.

معاون استاندار تهران خبر داد:

 ارزیابی طرح ترافیک تهران 
پس از شهریور

معاون عمرانی استانداری تهران درباره ارزیابی 
طرح ترافیک جدید گفت: زمان مناسبی برای 
ارزیابی طرح ترافیک تهران نیست و این کار را 
به بعد از شهریور و بازگشــایی مدارس موکول 

می کنیم. 
محمد تقی زاده  گفت: در تعطیلات تابســتانی 
مدارس قرار گرفته ایم و شــهروندان سفرهای 
تابســتانی را دارند بنابراین ایــن ارزیابی را به 
شــهریور و پس از بازگشــایی مدارس موکول 
کرده ایم تا بتوان محک مناسبی از طرح داشته 

باشیم.

اخبار جامعه  

مدیر صندوق بازنشستگی برکنار شدتقاضا برای دوچرخه سواری در تهران رو به افزایش است
مهر: شهردار تهران گفت: آمارها نشان می دهد دوچرخه سواری و تقاضا برای آن در تهران رو به افزایش است، اما هنوز نمی توانیم به طور 
قطع بگوییم که این افزایش چه میزان بوده است. پیروز حناچی که صبح دیروز به سیاق تمام سه شنبه های دیگر از میدان توحید تا محل 
کارش در خیابان بهشت را با دوچرخه طی کرد، با حضور در پارک شهر در جمع خبرنگاران گفت: آمارها نشان می دهد دوچرخه سواری و 
تقاضا برای آن در تهران رو به افزایش است، اما هنوز نمی توانیم به طور قطع بگوییم که این افزایش چه میزان بوده است. وی با اشاره به این که 
سهم دوچرخه سواری در تهران هنوز زیر یک درصد است، گفت: با این وجود باید بدانیم که اضافه شدن هر دوچرخه سوار به شهر به معنای 
کم شدن یک خودروی شخصی از چرخه آلودگی پایتخت است. شهردار تهران در بخش دیگری از سخنان خود به طرح تفصیلی منطقه 22 
پرداخت و عنوان کرد: رویکرد شورای شهر و شهرداری تهران نه تنها درمورد منطقه 22 که درباره تمام شهر، اجتناب از شهرفروشی است.

فارس: وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی، بالاخره تسلیم فشار مخالفان مدیر جوان صندوق بازنشستگی شد و او را برکنار کرد. صالحی 37 ساله، ۱۰ 
فروردین امسال به عنوان مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوری منصوب و پس از فقط چهار ماه برکنار شد. طبق اخبار رسیده، این برکناری به 
دستور شخص حسن روحانی بوده است. صالحی در مدت چهار ماهه حضور خود در صندوق بازنشستگی برای نخستین بار مدارک تحصیلی و جمع 
حقوق و مزایای مدیران صندوق و شرکت های تابعه اش را منتشر کرد. وی در قدم بعدی اش صورت های مالی شرکت های صندوق بازنشستگی 
کشوری را منتشر کرد و در تدارک انتشار جزئیات پرونده ها و پروژه های چند هزار میلیاردی زیرمجموعه های این صندوق بود که عمر مدیریتش 
بر صندوق به پایان رسید. صالحی در آخرین توئیت خود پیش از برکناری اش نوشته بود: »هرچه امور صندوق بازنشستگی را شفاف تر می کنیم، 

فشارها و تخریب ها نیز بیشتر می شود. گام مهم بعدی، انتشار جزئیات پرونده ها و پروژه های چندصد و چندهزار میلیارد تومانی است«.

قم  / محمد توکلی 
       tavakoli.m.1987@gmail.com

مانا  فکور / گروه جامعه 
   Mana.Fakor@gmail.com

پرسهشهری
سرپرست مرکز علمی کاربردی شهرداری کرج خبرداد:

برگزاری نخستین رویداد شتاب )استارت آپ ویکند( مبلمان شهری
شهردار بندرعباس خبر داد:

رونمایی از سامانه متحرک ثبت تخلفات رانندگی

سرپرست مرکز علمی کاربردی شــهرداری کرج از 
برگزاری نخستین رویداد شتاب )استارت آپ ویکند( 
مبلمان شــهری به همت مدیریت پژوهش و دفتر 
کارآفرینی این مرکز خبر داد و گفت: حوزه فعالیت 
این رویداد مبتنی بر مدیریت شهری در بخش مبلمان 
شهری است و سایر زمینه های مربوط به این بخش از 
سوی کارآفرینان خواهد بود. سیدعلی اکبر میروکیلی 
با بیان اینکه امروزه حوزه مدیریت شهری به یکی از 
مهم ترین جولانگاه های استارت آپ ها و شرکت های 
دانش بنیان تبدیل شده اســت، افزود: تحقق نسل 
سوم دانشگاه و حرکت به سمت توسعه اقتصاد دانش 
بنیان با برگزاری رویدادهای شــتاب و بهره گیری از 
ظرفیت های علمی و تجربه ای اکوسیستم استارت آپی 
میسر خواهد شد. وی اظهار کرد: این دانشگاه در این 
حوزه گام های بلندی برداشــته اســت و همواره به 
دنبال توان افزایی دانشجویان خود بوده و به همین 
دلیل در مجموعه های آموزشی خود مراکز نوآوری 
دایر کرده تا دانشجویان بتوانند در آن ضمن تأسیس 
شرکت، ایده های خود را توسعه دهند و ما نیز در این 
مسیر به آنان تســهیلات اعطا می کنیم. میروکیلی 

عنوان کرد: در گام نخست با ترویج گپ های فناورانه 
نسبت به ترغیب دانشجویان جهت تشکیل تیم های 
استارت آپی اقدام شده و این استارت آپ فعالیت های 
خود را در حوزه مدیریت شهری متمرکز کرده است 
تا فرآیند کارآفرینی از ایده تا محصول و تجاری سازی 
به جوانان و دانشــجویان علاقه مند آمــوزش داده 
شــود. وی تصریح کرد: این رویــداد در محورهای 
کیوسک و اتاق های شهری، مخازن شهری، عناصر و 
نمادهای اطلاع رسانی، صندوق های شهری، حفاظ ها 
و جداکننده ها، پایانه ها و ایســتگاه های شــهری، 
وسایل بازی و ورزشــی و انواع الِمان برگزار می شود؛ 
علاقه مندان به شــرکت در رویداد شتاب می توانند 
آثار خود را تا سوم شــهریور به دبیرخانه این رویداد 

ارسال کنند.

شــهردار بندرعباس از رونمایی و آغاز فعالیت سامانه 
متحرک )خودرویی( ثبت تخلفــات رانندگی در این 
شــهر خبر داد. عباس امینی زاده در حاشــیه مراسم 
رونمایــی از این ســامانه اظهــار کرد: این ســامانه 
خودرویی مجهز به چهــار دوربین رنگی مادون قرمز 
اســت که کار ثبت تخلفات رانندگی در شهر را انجام 
می دهد. وی از مشــارکت شــهرداری بندرعباس و 
پلیس راهور اســتان هرمزگان در راه اندازی سامانه 
متحرک ثبت تخلفات رانندگی خبر داد و افزود: این 
ســامانه قابلیت ثبت لحظه ای خودروهای متخلف را 
دارد.  شــهردار بندرعباس گفت: نرم افزار این سامانه 
قابلیت پلاک خوانی را نیز دارد.  امینی زاده با اشــاره 
به تخلفات قابل ثبت توسط این ســامانه، بیان کرد: 
توقف ممنوع، توقف مطلقاً ممنــوع، توقف در حریم 
پیاده رو، توقــف در حریم گذرگاه عابــر پیاده، توقف 
در حریم چهــارراه، توقف در حریم تونــل، توقف در 
حریم پل، عــدم معاینــه فنی، توقــف غیرمجاز در 
ایســتگاه تاکســی و اتوبــوس و چند مــورد دیگر 
 از جمله تخلفــات قابل ثبت توســط این ســامانه
 اســت.  وی با اشــاره به اینکه هدف از راه اندازی این 

سامانه نظم بخشی به ترافیک شــهری است، اضافه 
کرد: توقف در محل تخلیه زباله، توقف در محل شیر 
آتش نشــانی، توقف در پارکینگ مخصوص معلولان 
و توقف دوبله نیز توســط این ســامانه ثبت و جریمه 
مربوطه لحاظ می شود.  این مقام مسئول با اظهار اینکه 
شــهر بندرعباس در محدوده فعالیت و تردد سامانه 
متحرک ثبت تخلفات رانندگی است، بیان کرد: سامانه 
متحرک توسط شهرداری بندرعباس خریداری شده و 
در اختیار پلیس راهور قرار گرفته است. وی با بیان اینکه 
دومین سامانه ثبت تخلفات شهری نیز به زودی توسط 
شهرداری بر روی خودروی مورد نظر نصب و راه اندازی 
می شود، گفت: بالغ بر یک میلیارد و 8۵۰ میلیون ریال 
از محل اعتبارات داخلی شهرداری برای خرید، نصب و 

پشتیبانی این سامانه اختصاص یافته است.

کرج / زری اسفندفر
mrs.esfandfar@gmail.com

بندرعباس / حسن خاندل
news@ naslefarda.net 

پس از باران های فصل بهار که موجب انتقال سیلاب به سمت بستر رود کارون در استان خوزستان شده 
است، لایروبی از سواحل این رودخانه در حال اجراست. این روزها رودخانه کارون به دلیل رسوب ناشی از 
سیل شرایط مساعدی ندارد. با توجه به فروکش کردن سیلاب، رسوب گذاری در رودخانه بیشتر شده است.

                                                                                                                                                                        علی معرف / خبرگزاری ایرنا

با شروع فصل گرما افزون بر 38 روستای شهرستان هیرمند دچار بحران کم آبی شدند و از طریق تانکر به 
آن ها آبرسانی می شود.مشکل کم آبی هیرمند واقع در شمال سیستان و بلوچستان از چند سال گذشته 

آغاز شده و زندگی مردم را سخت کرده است.
حامد غلامی/ خبرگزاری ایرنا

بحران کم آبی در هیرمندلایروبی کارون

عکس خبر


